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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny TOMASZ KRÓWCZYŃSKI 

 

Szanowni zgromadzeni, mam kilka pytań. Mieszkańcy pytają mnie Panie Burmistrzu, jaka jest 

możliwość przywiezienia dwóch wywrotek piachu na plażę żydowską? Teraz są upały i tam by się 

przydało trochę świeżego piachu. Dużo ludzi przychodzi na ta plażę. To jedno z pytań. Drugie pytanie 

to, czy można oddelegować jakąś grupę do posprzątania tej wiaty nad Wieprzem, bo wiadomo …, 

ludzie użytkują, każdy użytkuje na swój sposób, ale warto by było tam troszkę też i posprzątać od czasu 

do czasu. To są dwie rzeczy. I kolejna sprawa - to powtórzę pytanie kolegi Majchera – kwestia 

„Lubartowiaka”. U nas tam Bukowa, Cisowa, cały ten okręg, nie widzieliśmy już od dawna 

„Lubartowiaka” z niewidomych powodów. A jakiś czas temu, pół roku temu, czy coś takiego, to ten 

„Lubartowiak” się pojawiał, a teraz się nie pojawia. Także dziękuje, tylko te trzy pytania. 

 


